
 
 

Groennorm Sloterdijk I Zuid in het Westerpark 
 
In 2019 heeft de gemeenteraad een breed gedragen motie aangenomen: het groen voor Haven-stad 
mag niet gezocht worden in het Westerpark. 
https://amsterdam.raadsinformatie.nl/document/8486306/1 - search=%22westerpark%20%22 
 
Wij hebben als Vrienden van het Westerpark vanaf het begin juist aangedrongen op vergroting van 
het Westerpark (zelfs met het halen van de Haven-stad groennorm buiten het park zou dit toch de 
eerste decennia het stadspark voor Haven-stad zijn) èn op het optimaliseren van minder 
ontwikkelde delen van het Westerpark (ook de gasfabriek) voor hoogwaardige recreatie. EN-EN dus. 
 
Op een gegeven moment werd ‘geen groen voor Haven-stad’ in de gemeentelijke teksten ‘geen 
openbaar toegankelijk groen in het Westerpark voor Haven-stad’. 
Waar dat niet-toegankelijke groen  precies gevonden moest worden bleef onduidelijk. Het verzoek 
van Dave de Vos aan de wethouder in de raadcommissie van 10 januari verschafte dan eindelijk een 
kaartje dat helderheid geeft over de betreffende plekken. 
Daarbij blijkt gelukkig dat de motie van Van Rensen om de historische veenpolder (eigendom van het 
bisdom Haarlem) tussen begraafplaats Sint Barbara en de Buurtboerderij niet aan de groennorm toe 
te kennen is gehonoreerd. 
 
Het kaartje dat de wethouder heeft rondgestuurd overtreft onze stoutste verwachtingen. Helaas in 
negatieve zin. Was de hondenschool uitgekocht, waren de duivenmelkers verplaatst? Niets van dat 
alles, het grootste deel van de gevonden vierkante meters maakt al sinds mensenheugenis deel uit 
van het openbaar toegankelijke wandelgebied van bewoners.  
Op het kaartje is er alleen bij de paardenwei sprake van momenteel niet publiek toegankelijk groen.  
Alle andere plekken zijn wandel-, fiets- en zelfs autowegen. 
 

 
 
Een groot deel van het gevonden groen betreft dijk-taluds.  Daar is een kwaliteitsimpuls met betere 
beplanting van harte welkom, maar qua recreatiegroen voegen deze bermen niets toe. 



In onze ogen wordt hier niets aan serieus verblijfsgroen toegevoegd.  
Terwijl ondertussen de Houthavens, Westerpark-West en straks het Marktkwartier zonder 
noemenswaardig eigen groen het Westerpark omringen. Ook zonder Sloterdijk I Zuid is de druk op 
het Westerpark groot. 
We vinden het moeilijk om te geloven dat dit na al die jaren denken en puzzelen het beste is 
waarmee de gemeente kan komen.  
We vragen ons af wat voor zin al die bijeenkomsten, zienswijzen en inspraak heeft als dit het 
eindresultaat is. 
En, for the record: wij zijn hierover als stakeholders ondanks verzoeken daartoe niet geraadpleegd. 
 
 
Diego Pos 
voorzitter Vrienden van het Westerpark 
 
12 februari 2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bijlage: de locaties 
 

 
  
De dijk langs Het Woeste Westen: hoezo niet publiek toegankelijk? Aan weerszijden van de brede 
weg een klein aflopend talud. 
 



 
 
St. Barbara: hoezo niet publiek toegankelijk? Aan weerszijden van de brede weg een klein 
aflopend talud. 
 
 
 

 
 
Talud bij St. Barbara: steil aflopend 
 



 
 
Bosje naast de paardenwei: hoezo niet publiek toegankelijk? Er loopt een keurig onderhouden pad 
doorheen. 
 
 
 
 

 
 
Dijk aan de westkant: hoezo niet publiek toegankelijk? Aan weerszijden een aflopend talud. 
 
 



 
 
Langs het spoor: hoezo niet publiek toegankelijk? 
 


